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ZAPISNIK 
 
20. redne seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 17.09.2009, ob 18.00 uri v 

sejni sobi Kulturnega centra Semič. Sejo je vodil župan, g. Ivan Bukovec. 
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
g. Zvonko Butala, g. Sergej Čas, g. Tomaž Černe, g. Matija Hudak, g. Ferdinand Jakša, ga. 
Anica Jakša, ga. Silva Jančan, g. Anton Malenšek, g. Jože Malnarič, g. Jože Mihelčič, ga. 
Rozalija Mohar, g. Janez Movern  in g. Stanko Vidmar. 
 
Upravičeno odsotni: g. Damjan Hrvat.   
 
Na seji so bili prisotni tudi: 
- ga. Polona Kambič – direktorica občinske uprave, 
- ga. Sonja Ličen Tesari – višji svetovalec za družbene dejavnosti, 
- g. Boštjan Ogulin – višji referent za infrastrukturo in investicije, 
- ga. Jasna Pečnik - svetovalec za pravne, premoženjske in evropske zadeve, 
- ga. Tatjana Malnarič – svetovalec za prave, premoženjske in evropske zadeve, 
- ga. Natalija Kastelec – svetovalec za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 
- ga. Tatjana Hutar – svetovalec za razvoj podeželja in malo gospodarstvo, 
- ga. Beti Pintarič – računovodja, 
- ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 
- ga. Irena Muc – Knjižnica Črnomelj, 
- ga. Bernarda Jakša – Knjižnica Semič, 
- g. Ivan Sepaher – predsednik Nadzornega odbora Občine Semič, 
- ga. Andreja Milavec – Belokranjec, 
- g. Aleksander Riznič – Radio Odeon, 
- ga. Verica Marušič – TV Novo mesto, 
- predstavnik Dolenjskega lista. 
 
Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN 
IZVOLITEV ZAPISNIKARJA TER OVEROVATELJEV ZAPISNIKA 
 

Izvolitev zapisnikarja ter overovateljev zapisnika: 
Župan, g. Ivan Bukovec, je predlagal naslednji sklep.  
 
Predlog sklepa št. 032-05/2009-2: 

Za zapisnikarja se predlaga go. Renato Bukovec, za overovatelja zapisnika pa g. Jožeta 

Mihelčiča in  g. Antona Malenška. 

 
GLASOVANJE: 11 ZA 
 
Sklep št. 032-05/2009-2 je sprejet. 
 

 

Dnevni red: 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog dnevnega reda 20. redne seje na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 032-05/2009-3: 
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1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja ter overovateljev 
zapisnika. 

2. Obravnava in sprejem zapisnika 19. redne seje občinskega sveta. 
3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
4. Obravnava in sprejem predloga Občinskega programa varnosti Občine Semič – PRVA 

OBRAVNAVA. 
5. Obravnava Poročila o delu knjižnice Črnomelj v letu 2008. 
6. Obravnava in sprejem predloga Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2009 

– PRVA OBRAVNAVA. 
7. Obravnava in sprejem predloga Poročila o izvrševanju proračuna Občine Semič v prvem 

polletju leta 2009. 
8. Obravnava in sprejem predloga Odloka o komunalnih taksah v Občini Semič – PRVA 

OBRAVNAVA. 
9. Obravnava in sprejem predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah prostorskih sestavin 

dolgoročnega plana Občine Črnomelj za obdobje od leta 1986 do leta 2000 in družbenega 
plana Občine Črnomelj za obdobje od leta 1986 do leta 1990 za območje Občine Semič – 
dopolnitev 2008 – PRVA OBRAVNAVA. 

10. Poročilo za leto 2008 in Letni delovni ter finančni načrt za leto 2009 Javnega zavoda 
Kulturni center Semič. 

11. Obravnava in sprejem predloga Pravilnika o dodeljevanju denarnih socialnih pomoči v 
Občini Semič. 

12. Obravnava Poročila o reviziji poslovanja Javnega zavoda RIC Bela krajina za leti 2007 in 
2008. 

13. Volitve in imenovanja. 
14. Vloge in pritožbe občanov. 
15. Pobude in vprašanja članov sveta. 
16. Razno. 

 
GLASOVANJE: 11 ZA 
 
Sklep št. 032-05/2009-3 je sprejet.  
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 19. REDNE SEJE OBČINSKEGA 
SVETA 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-05/2009-4: 

Sprejme se zapisnik 19. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
GLASOVANJE: 11 ZA 
 
Sklep št. 032-05/2009-4 je sprejet.  
 
Ad. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN 
AKTIVNOSTIH OBČINE 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih 
občine na glasovanje. 
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Predlog sklepa št. 032-04/2009-7: 

Sprejme se poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
 
GLASOVANJE: 11 ZA  
 
Sklep št. 032-04/2009-7 je sprejet.  
 
Ad. 4) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA OBČINSKEGA PROGRAMA 
VARNOSTI OBČINE SEMIČ – PRVA OBRAVNAVA 
 
RAZPRAVA: 
G. Ferdinand Jakša je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj in v imenu Odbora 
za družbene dejavnosti povedal, da so člani odbora imeli pripombe na 5. točko »Varnostne  
potrebe, izhajajoče iz ocene varnostnih razmer«. Glede povečane prometne obremenitve je 
omenjena samo cesta Črmošnjice – Črnomelj, potrebno bi bilo omeniti tudi cesto Ručetna vas 
– Štrekljevec – Jugorje.  
Člani odbora so sprejeli sklep, da se Občinski program varnosti obravnava na seji sveta in se 
o njem tudi glasuje.  
 
Ker na predlog ni bilo dodatnik pripomb, je dal župan, g. Ivan Bukovec, predlog Občinskega 
programa varnosti Občine Semič, s pripombo odbora, na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-10/2009-4: 

Sprejme se Občinski program varnosti Občin Semič s pripombami v prvi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: 8 ZA  
      2 PROTI 
 
Sklep št. 007-10/2009-4 je sprejet.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je predlagal, da se predlog prekvalificira v drugo obravnavo. Ker 
svetniki na predlog niso imeli pripomb, je dal župan predlog na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-10/2009-5: 

Predlog Občinskega programa varnosti Občine Semič se prekategorizira v drugo 

obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 8  ZA 
       1  PROTI 
 
Sklep št. 007-10/2009-5 je sprejet.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal Občinski program varnosti v drugi obravnavi v razpravo. 
Svetniki na drugo obravnavo niso imeli pripomb. 
 
Predlog sklepa št. 007-10/2009-6: 

Sprejme se Občinski program varnosti Občine Semič v drugi obravnavi. 
 
GLASOVANJE:7 ZA 
      2 PROTI 
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Sklep št. 007-10/2009-6 je sprejet.  
 
Na sejo sveta je prišel g. Stanko Vidmar. 
 
Ad. 5) OBRAVNAVA POROČILA O DELU KNJIŽNICE ČRNOMELJ V LETU 2008 
 
Ga. Irena Muc, v.d. direktorja Knjižnice Črnomelj, je svetnikom predstavila poročilo o delu 
Knjižnice Črnomelj v letu 2008. Občina Semič s pogodbo financira delovanje Knjižnice 
Črnomelj. V letu 2008 je bila Knjižnica Semič preseljena v nove prostore in tako v celoti 
ustreza standardom in normativom. V letu 2008 je bila v opravljena tudi notranja revizija. 
Ugotovljene so bile določene manjše nepravilnosti, ki pa so bile v letošnjem letu že 
odpravljene. V letošnjem letu Knjižnica Semič praznuje 35-letnico delovanja, kar bo v 
oktobru obeleženo s prireditvijo. V preteklem letu je bila knjižničarka v Semiču zaposlena le 
za polovični delovni čas, s septembrom 2009 pa je pričela z zaposlitvijo s polnim delovnim 
časom, opravila pa je tudi strokovni izpit iz knjižničarstva. Negativno poslovanje knjižnice 
leta 2006 in 2007 je bilo v letu 2008 sanirano.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da bo potrebno sedaj, ko je knjižničarka zaposlena za 
polni delovni čas, pričet z dodatnimi aktivnostmi in razširiti ponudbo knjižnice. Čas bo 
pokazal, ali je delovni čas knjižnice primeren za uporabnike, ali pa ga bo potrebno nekoliko 
spremeniti.  
 
RAZPRAVA:  
G. Zvonko Butala je imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da so člani izrazili 
zadovoljstvo, da se pozitivni trend knjižnice začenja. Od vodstva se pričakuje, da se bo ta 
trend tudi nadaljeval, predvsem v smislu, da se poveča vpis novih članov. Število članov 
Knjižnice Semič in Knjižnice Črnomelj ni sorazmerno številu prebivalcev obeh občin. 
Knjižnica Črnomelj ima višji procent članov, razlog temu pa je  verjetno večji obseg 
knjižnega gradiva. Izpostavljena je bila tudi izposoja knjig med knjižnicama in sicer, da je 
možno knjigo, ki je ni v Semiču, naročiti, jo dvigniti in tudi vrniti v Semič. Dobro bi bilo tudi 
spremljati ustreznost delovnega časa in v primeru, da se bo pojavila potreba po spremembi 
delovnega časa, delovni čas prilagoditi potrebam. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, se je ga. Ireni Muc zahvali za dolgoletno uspešno sodelovanje 
 
Ad. 6) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O REBALANSU 
PRORAČUNA OBČINE SEMIČ ZA LETO 2009 – PRVA OBRAVNAVA 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da v letošnjem letu ni bilo nekaterih pričakovanih 
razpisov (Komunalna infrastruktura Krvavčji Vrh), zato je prišlo tudi do izpada prihodkov. V 
tem tednu je prišlo do spremembe pri realizaciji projekta Izgradnja odprtega širokopasovnega 
omrežja elektronskih komunikacij, zato bo realizacija na tem kontu nekoliko višja od 
planirane. 
 
Ga. Polona Kambič je svetnikom povedala, da je sprejem rebalansa proračuna potreben zaradi 
koriščenja sredstev po 23. členu Zakona o financiranju občin. Pripravljenih je bil 9 načrtov 
porabe za koriščenje sredstev, vendar pa morajo biti zneski usklajeni tudi v načrtu razvojnih 
programov. Ob izstavitvi zahtevka za koriščenje sredstev je potrebno priložiti tudi zadnji 
veljavni načrt razvojnih programov, ki pa mora biti usklajen s prijavljenimi načrti.  
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Do večjega izpada v rebalansu je prišlo na področju investicij. Planirana investicija na 
Krvavčjem Vrhu ne bo realizirana v letošnjem letu, ker bo razpis, ki je bil napovedan za 
letošnje leto, objavljen šele februarja 2010.  
Na seji odbora je bilo zahtevano, da se sociali vrne odvzeta sredstva, kar je bilo v novem 
predlogu tudi upoštevano. Povečana so bila tudi sredstva na projektu Izgradnja odprtega 
širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij, saj je v tem tednu prišlo navodilo, da je 
možno koristiti sredstva tudi za nabavljeno opremo, ki še ni vgrajena.  
Povedala je tudi, da se povečujejo stroški za Dom starejših v Semiču. Naročena je bila 
izdelava idejnega projekta, v teh dneh pa bo izvedena tudi ekonomska analiza projekta.  
 
RAZPRAVA:  
G. Ferdinand Jakša je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj povedal, da so člani 
odbora opozorili na racionalnejšo trošenje predvidenih sredstev pri izvajanju aktivnosti za 
izgradnjo doma v Semiču. Podana je bil tudi pripomba, da občina, kot eden večjih 
investitorjev, ni bila omenjena v zborniku ob 500 letnici Župnije Črmošnjice.  
 
G. Zvonko Butala je v imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da je bilo s povišanjem 
sredstev na projektu Odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij nekoliko 
zvišan rebalans. Ker se pojavlja kar nekaj vprašanj glede izgradnje omrežja, bi morala 
občinska uprava in Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj sklicati okroglo mizo na to 
temo. Veljavna zakonodaja dopušča sofinanciranje nakupa opreme, ki še ni vgrajena, vendar 
pa so lahko to nakupi zastarele opreme. Vprašal je tudi, ali je bil na postavko socialna pomoč 
vrnjen prvotni znesek, 11.000 EUR.   
 
Ga. Polona Kambič je povedala, da je na postavko socialne pomoči vrnjen celotni znesek. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da je bil v zvezi s projektom Izgradnja odprtega 
širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij poslan dopis vsem lastnikom parcel s 
prošnjo, da investitorju izdajo soglasje za izgradnjo omrežja. V prihodnjem tednu bo 
organizirana okrogla miza, celoten projekt pa mora biti zaključen do oktobra 2010. Del 
opreme (centrala) bo nabavljen že v tem tednu, zmontiran pa bo v kletnih prostorih občinske 
stavbe. Prva trasa, ki se bo začela graditi, bo trasa Semič –Štrekljevec - Omota – Črešnjevec – 
Krvavčji Vrh. Največji problem pri izgradnji bo predstavljal center Semič, ki ga bo potrebno 
trikrat prekopati (vodovod, kanalizacija, elektrifikacija). 
 
G. Matijo Hudaka je zanimalo, ali bo potrebno traso na Vajdovi ulici še enkrat prekopati, ali 
pa se bo omrežje lahko speljalo po že obstoječem Telekomovem omrežju. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da bo potrebno traso na Vajdovi ulici še enkrat prekopati, 
ker gre za dve različni konkurenčni podjetji. Telekom ne dovoli, da bi šlo po njihovi trasi še 
kakšno drugo omrežje.  
 
G. Jože Malnarič je opozoril, da je pravočasna pridobitev soglasij za izvajalca lahko zelo 
dober izgovor, kajti v primeru, ko ne bo uspel pridobiti vseh soglasij, bo zahteval podaljšanje 
roka za izvedbo projekta.  
 
G. Sergej Čas je tudi opozoril, da je potrebno poiskati razlog, zakaj se evropska sredstva za 
regijo delijo po novem ključu.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da je imel glede problematike razdelitve regijskih 
sredstev že razgovor pri državni sekretarki Službe Vlade RS za lokalno samoupravo.  Z 
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državno sekretarko je bil sklenjen dogovor, da bo v začetku oktobra sklican sestanek vseh 
obkolpskih občin. Župan je svetnikom tudi pojasnil, da je Bela krajina izgubila sredstva tudi s 
pomočjo belokranjskega glasu in ne le zaradi dolenjskih občin. 
 
Ga. Rozalija Mohar je vprašala, kaj se planira z muzejsko hišo.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da je imel pred dvema tednoma sestanek z direktorico 
Belokranjskega muzeja Metlika. Na sestanku je bilo dogovorjeno, da bodo v teh dneh očistili 
vinogradniško zbirko v kleti in izdelali projekt, katere zbirke bodo v muzeju. 
 
Ga. Rozalija Mohar je povedala, da je projekt ureditve za muzejsko hišo v Semiču že narejen 
in ga ima Belokranjski muzej Metlika. Če občina nima v planu ureditve muzejske hiše je 
predlagala, da se uredi in redno vzdržuje vsaj okolica muzeja. 
 
Na sejo sveta je prišla ga. Anica Jakša. 
 
Ker svetniki na rebalans niso več imeli pripomb, je župan zaključil razpravo in dal predlog 
rebalansa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 410-23/2007-84: 

Sprejme se predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2009 v predlagani 

obliki za prvo obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
         1 PROTI 
 
Sklep št. 410-23/2007-84 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 410-23/2007-85: 

Sprejme se Letni načrt pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim premoženjem občine za 

leto 2009 v prvi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 410-23/2007-85 je sprejet.  
 
Predlog sklepa št. 410-23/2007-86: 

Sprejme se Letni program prodaje občinskega finančnega premoženja za leto 2009 v prvi 

obravnavi. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 410-23/2007-86 je sprejet. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je predlagal, da se predlog rebalansa prekvalificira v drugo 
obravnavo. Ker svetniki na predlog niso imeli pripomb, je dal župan predlog na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 410-23/2007-87: 

Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2009 se prekategorizira v 

drugo obravnavo. 
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GLASOVANJE: 13  ZA 
 
Sklep št. 410-23/2007-87 je sprejet.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal Rebalans v drugi obravnavi v razpravo. Svetniki na drugo 
obravnavo niso imeli pripomb. 
 
Predlog sklepa št. 410-23/2007-88: 

Sprejme se Odlok o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2009 v predlagani obliki v 

drugi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
        1 PROTI 
 
Sklep št. 410-23/2007-88 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 410-23/2007-89: 

Sprejme se Letni načrt pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim premoženjem občine za 

leto 2009 v drugi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 410-23/2007-89 je sprejet.  
 
Predlog sklepa št. 410-23/2007-90: 

Sprejme se Letni program prodaje občinskega finančnega premoženja za leto 2009 v drugi 

obravnavi. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 410-23/2007-90 je sprejet. 
 
Ad. 7) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA POROČILA O IZVRŠEVANJU 
PRORAČUNA OBČINE SEMIČ V PRVEM POLLETJU LETA 2009 
 
RAZPRAVA: 
G. Ferdinand Jakša je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj povedal, da člani 
odbora na poročilo niso imeli pripomb. 
 
G. Zvonko Butala je imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da člani odbora na 
poročilo niso imeli pripomb. 
 
G. Ivan Sepaher, predsednik Nadzornega odbora Občine Semič, je povedal, da je Nadzorni 
odbor pregledal tako poročilo o izvrševanju proračuna Občine Semič v prvem polletju leta 
2009 in tudi predlog rebalansa proračuna za leto 2009 in na gradivo niso imeli pripomb. 
 
Ker svetniki na poročilo niso imeli pripomb, je dal župan predlog poročila na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št.  410-23/2007-91: 

Sprejme se Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Semič v prvem polletju leta 2009. 
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GLASOVANJE: 12 ZA 
 
Sklep št. 410-23/2007-91 je sprejet.  
 
Ad. 8) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O KOMUNALNIH 
TAKSAH V OBČINI SEMIČ – PRVA OBRAVNAVA 
 
Ga. Natalija Kastelec je svetnikom pojasnila, da je bilo potrebno odlok, zaradi neusklajenosti 
z zakonodajo, spremeniti. Večja sprememba v odloku je, da se komunalno takso zaračunava 
le na javnih površinah, ki so v lasti občine. Vrednost točke v odloku je prevzeta iz Odloka 
Občine Črnomelj, denarne kazni pa so spremenjene v EUR in so zaokrožene na 100 EUR 
natančno.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je svetnike obvestil, da se bo v mesecu septembru v Semič vrnil 
sejem, ki bo pred občinsko stavbo v Semiču vsako zadnjo soboto v mesecu.   
 
Ga. Rozalija Mohar je vprašala, ali je dogovorjeno, da bo prostor po zaključenem sejmu 
očiščen. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da bo prostor po zaprtju sejma očiščen. Zaključil je 
razpravo in dal predlog odloka na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-15/2009-2: 

Sprejme s Odlok o komunalnih taksah v Občini Semič za prvo obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 13  ZA 
 
Sklep št. 007-15/2009-2 je sprejet.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je predlagal, da se predlog prekvalificira v drugo obravnavo. Ker 
svetniki na predlog niso imeli pripomb, je dal župan predlog na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-15/2009-3: 

Predlog Odloka o komunalnih taksah v Občini Semič se prekategorizira v drugo 

obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 13  ZA 
 
Sklep št. 007-15/2009-3 je sprejet.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal Odlok v drugi obravnavi v razpravo. Svetniki na drugo 
obravnavo niso imeli pripomb. 
 
Predlog sklepa št. 007-15/2009-4: 

Sprejme se Odlok o komunalnih taksah v Občini Semič v drugi obravnavi. 

 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 007-15/2009-4 je sprejet. 
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Ad. 9) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O SPREMEMBAH IN 
DOPOLNITVAH PROSTORSKIH SESTAVIN DOLGOROČNEGA PLANA OBČINE 
ČRNOMELJ ZA OBDOBJE OD LETA 1986 DO LETA 2000 IN DRUŽBENEGA 
PLANA OBČINE ČRNOMELJ ZA OBDOBJE OD LETA 1986 DO LETA 1990 ZA 
OBMOČJE OBČINE SEMIČ – DOPOLNITEV 2008 – PRVA OBRAVNAVA 
 
RAZPRAVA:  
G. Ferdinand Jakša je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj povedal, da člani 
predlagajo sprejem predloga odloka.  
 
Ker svetniki na predlog Odloka niso imeli pripomb, je dal župan predlog na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-04/2009-4: 

Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah prostorskih sestavin 

dolgoročnega plana Občine Črnomelj za obdobje od leta 1986 do leta 2000 in družbenega 

plana Občine Črnomelj za obdobje od leta 1986 do leta 1990 za območje Občine Semič – 

dopolnitev 2008 v prvi obravnavi.  
 
GLASOVANJE: 11 ZA 
        2 PROTI 
 
Sklep št. 007-04/2009-4 je sprejet. 
 
Ad. 10) POROČILO ZA LETO 2008 IN LETNI DELOVNI TER FINANČNI NAČRT 
ZA LETO 2009 JAVNEGA ZAVODA KULTURNI CENTER SEMIČ 
 
G. Ferdinand Jakša, direktor KC Semič, je povedal, da je Javni zavod pričel z delovanjem v 
mesecu oktobru 2008. Od oktobra do decembra 2008 so bile nanizane številne prireditve. V 
letu 2009 se izvaja dela po planu. V septembru 2009 bo objavljen tudi razpis abonmajev za 
sezono 2009/2010. Pripravljeni bodo trije abonmaji; gledališki, otroški in glasbeni. 
 
RAZPRAVA: 
G. Zvonko Butala je imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da so člani odbora 
opozorili, da je potrebno vzpostaviti dober sistem obveščanja, da bodo občani in širša okolica 
obveščeni o dogodkih v centru.  
Kot predsednik sveta zavoda KC Semič ima določene pomisleke, vendar jih ne bo izpostavljal 
pred obravnavo poročila o delu v letu 2009. 
 
Ga. Rozalija Mohar je podala naslednje pripombe: 
- Zakaj ima KC Semič v planu prireditev za leto 2009 navedeno prireditev, ki je bila 

24.06.2009 na Smuku v organizaciji KUD Jože Mihelčič? 
- Zakaj je strošek čiščenja in vzdrževanja KC Semič, Brunskoletove hiše in muzejske 

hiše 12.600 EUR. 
- Na Brunskoletovi hiši velikokrat svetijo luči 24 ur na dan.  

 
G. Ferdinand Jakša je pojasnil, da je bilo v začetku leta 2009 planirano, da bo prireditev 
24.06.2009 v KC Semiču in ne na Smuku.  
Čiščenje se izvaja v prostorih Kulturnega centra in v prostorih Brunskoletove hiše, 
vzdrževanje pa se vrši še na muzejski hiši in občinski stavbi.  
Od 24.09.2009 do 24.10.2009 bodo v TIC-u Semič razpisani abonmaji za sezono 2009/2010, 
24.10.2009 pa bo prva predstava. 
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Ad. 11) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA PRAVILNIKA O 
DODELJEVANJU DENARNIH SOCIALNIH POMOČI V OBČINI SEMIČ 
 
Ga. Sonja Ličen Tesari je povedala, da sta si s predsednikom Odbora za družbene dejavnosti 
zadala nalogo, da pravilnik ni napisan kot Zakon o socialnem varstvu, v katerem so vse 
pravice točno opredeljene z določenimi cenzusi. Pravilnik je napisan v smislu trenutnega 
reševanja socialne težave posameznika ali družine ob nenadni izgubi zaposlitve, ob bistvenem 
znižanju dohodka ter ob elementarnih in drugih nesrečah. Pravilnik ne določa denarnih 
cenzusov, bistveno je mnenje tričlanske komisije, ki bo temeljilo na poznavanju dejanskih 
trenutnih socialnih razmer posameznika oziroma družine.  
 
RAZPRAVA: 
G. Zvonko Butala je v imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da mora biti postopek 
dodeljevanja pomoči čim hitrejši in, da člani komisije, zaradi morebitnega pritiska javnosti, 
niso javno objavljeni. 
 
Ker svetniki na pravilnik niso imeli pripomb, je dal župan predlog pravilnika na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-16/2009-2: 

Sprejme se Pravilnik o dodeljevanju denarnih socialnih pomoči v Občini Semič in se ga 

objavi v Uradnem listu RS. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 007-16/2009-2 je sprejet. 
 
Ad. 12) OBRAVNAVA POROČILA O REVIZIJI POSLOVANJA JAVNEGA 
ZAVODA RIC BELA KRAJINA ZA LETI 2007 IN 2008 
 
G. Zvonko Butala je v imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da je revizija potrdila 
kar so svetniki že slutili. Na odboru ni bilo enotnega mnenja o takojšnjem izstopu iz javnega 
zavoda, večinska razprava pa je bila, da občina prične s postopkom izstopa iz RIC-a. Občina 
Semič naj ob izstopu prevzame le obveznosti tekočega poslovanja RIC-a in obveznosti 
skupnih projektov.  Predlog sklepa o izstopu, ki ga je uprava oblikovala, izraža razpravo na 
odboru. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da bo Občina Semič pokrivala le izgubo tekočega 
poslovanja in izgubo, ki je nastala na skupnih projektih, na območju občine. Sklep o izstopu 
je pripravljen v smislu, da Občina Semič z dne 31.10.2009 izstopi iz RIC-a. Uprava v tem 
času pripravi ustrezen akt o priključitvi TIC-a Semič h Kulturnemu centru Semič.  
 
RAZPRAVA:  
G. Jože Mihelčič je povedal, da ga moti, ker na seji sveta ni predstavnika RIC-a. Opozoril je 
tudi na datum priprave bilance stanja in na datum izstopa. Ali je pravilno, da sta datuma 
različna? 
 
G. Ivan Sepaher je predlagal, da Občina Semič izstopi iz RIC-a 31.12.2009 in v tem času še 
enkrat premisli o izstopu in o posledicah izstopa. 
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Ga. Polona Kambič je pojasnil, da se bo bilanca naredila na prvi možni datum, to je 
30.09.2009 in bo služila kot izhodišče za pogajanje. Če bo potrebno, se bo bilanca ponovno 
naredila na dan 31.10.2009. V tem času bo potrebno pripraviti ustrezne akte o pripojitvi TIC-a 
Semič h Kulturnemu centru Semič.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da se je vrsto let trudil, da bi Belo krajino združili, sedaj 
pa bo tudi Semič izstopil iz RIC-a. Ker potekajo vsi razpisi preko Razvojnega centra Novo 
mesto, se bo morala Bela krajina na skupnih projektih še vedno povezovati, vendar bo razlika 
v tem, da bo občina pristopila le k projektom, ki bodo prinesli koristi tudi Semiču. 
 
G. Zvonko Butala je povedal, da so podobno razpravljali tudi na odboru. V razpravi in ob 
branju revizijskega poročila so ugotovili, da je celotna zadeva temeljila na nepoštenih in 
nekorektnih relacijah. V Beli krajini se bo v bodoče potrebno povezovati preko skupnih 
projektov. Odbor je tudi ugotavljal, da se belokranjske pozicije slabijo, slabi se pozicija 
Semiča v Beli krajini in slabi se pozicija Bele krajine znotraj regije JV Slovenje.  
 
G. Sergej Čas je povedal, da je že v lanskem letu opozarjal na nepravilnosti v RIC-u. Glede na 
ugotovitve v revizijskem poročilu bi moral nekdo za vse nepravilnosti tudi odgovarjati. Ne bi 
želel, da se preko zgodbe z RIC-om ustvarja klima, ki jo nekateri v Črnomlju poskušajo 
ustvarjati namenoma, da bi se skušali otresti odgovornosti. Semič je vstopil v RIC z odprtimi 
kartami, vendar pa je od RIC-a dobil manj od pričakovanega. Izstop iz RIC-a ne pomeni, da 
občina ne bo sodelovala pri skupnih projektih.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je zaključil razpravo in dal predlog sklep o izstopu Občine Semič iz 
RIC-a na glasovanje.  
 
Predlog sklepa št. 331-01-01/2001-63: 

Sprejme se Sklep o izstopu iz soustanoviteljstva iz javnega zavoda »Razvojno informacijski 

center Bele krajine«. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 331-01-01/2001-63 je sprejet.      
 
Ad. 13) VOLITVE IN IMENOVANJA 
 
1. Imenovanje dveh predstavnikov v Svet Belokranjskega muzeja Metlika 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da so bile vse stranke zastopane v občinskem svetu 
pozvane, da podajo svoje predloge za imenovanje. Ker stranke niso podale nobenega 
predloga, je predloge podal župan. Sonjo Ličen Tesari se imenuje kot predstavnika 
ustanovitelja, Bernardo Jakša pa kot predstavnico zainteresirane javnosti.  
 
RAZPRAVA: 
Ga. Rozalija Mohar je povedala, da se s predlogi strinja. Povedala pa je tudi, kadar je šlo za 
imenovanje članov v svete zavoda, nadzorne odbore in druge odbore, so se med strankami 
odvijale prave vojne. V tem primeru, pa se svetniki niti potrudili niso, da bi predlagali svoje 
predstavnike.  
 
Župan je zaključil razpravo in dal predlog na glasovanje. 
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Predlog sklepa št. 014-02/2009-5: 

V Svet Belokranjskega muzeja Metlika se za mandatno obdobje 2009 – 2014 imenujeta: 

• Sonja Ličen Tesari, Občina Semič – kot predstavnica ustanovitelja in 

• Bernarda Jakša, Pod vrhom 18, 8333 Semič – kot predstavnica zainteresirane javnosti. 

 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 014-02/2009-5 je sprejet. 
 
2. Imenovanje vršilke dolžnosti direktorja javnega zavoda RIC Bela krajina 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da v.d. direktorja javnega zavoda RIC Bela krajina 
poteče imenovanje 30.09.2009. Z Občino Črnomelj je bilo dogovorjeno, da se v.d. direktorja 
podaljša imenovanje s 01.10.2009 za največ 6 mesecev oz. do imenovanja novega direktorja. 
Ker RIC ne more biti brez vodstva, je potrebno  sklep o imenovanju potrditi. Občina je dolžna 
financirati delovanje RIC-a do 31.10.2009, po tem datumu vse obveznosti prevzame Občina 
Črnomelj. 
 
RAZPRAVA: 
G. Zvonko Butala je opozoril, da občina po izstopu ne sme prevzemati nobenih obveznosti iz 
naslova delovanja RIC-a.  
 
Župan je zaključil razprav in dal predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 333-01-01/2001-64: 

Lidija Ivanšek, roj. 13.1.1977, stan. Sečje selo 14, Vinica, se z dnem 01.10.2009 imenuje za 

vršilko dolžnosti direktorja javnega zavoda RIC Bela krajina.  Funkcijo vršilke dolžnosti 

direktorja RIC Bela krajina imenovana opravlja do imenovanja direktorja, vendar največ 

za 6 mesecev.  
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 333-01-01/2001-64 je sprejet. 
 
Ad. 14) VLOGE IN PRITOŽBE OBČANOV 
 
1. Ukinitev statusa javnega dobra na Cerovcu, parc. št. 4087/2 k.o. Črešnjevec 
 
G. Matija Hudak je v imenu Komisije za vloge in pritožbe povedal, da se je komisija sestala 
15.09.2009 in obravnavala vse vloge in pritožbe občanov. 
Komisija je razpravljala o vlogi Štublar Braneta, ki prosi za ukinitev statusa javnega dobra 
(poti) na parc št. 4087/2 v izmeri 235 m2 na Cerovcu. Po ogledu terena je g. Hudak ugotovil, 
da omenjena pot več ne obstaja. G. Štublar je tudi povedal, da je bila za omenjeno pot že 
narejena parcelacija. Komisija predlaga, da občinski svet sprejme sklep o ukinitvi statusa 
javnega dobra na nepremičnin parc. št. 4087/2 k.o. Črešnjevec, občinska uprava pa izpelje 
postopek menjave oziroma prodaje zemljišča.   
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 478-31/2007-4: 
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Občinski svet Občine Semič dovoljuje ukinitev statusa javnega dobra na nepremičnini parc. 

št. 4087/2 – pot v izmeri 235 m2, vpisana v vl. št. 624 k.o. Črešnjevec. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
 
Sklep št. 478-31/2007-4 je sprejet. 
 
2. Ukinitev statusa javnega dobra v Črmošnjicah, na parc. št. 4021/4, 4021/5, 4021/6 in 
4021/7, vse k.o. Črmošnjice 
 
G. Matija Hudak je v imenu Komisije za vloge in pritožbe povedal, da je komisija razpravljala 
o vlogi Trplan Maksa iz Črmošnjic. Komisija predlaga občinskemu svetu, da sprejeme sklep o 
ukinitvi statusa javnega dobra na parc. št. 4021/4, 4021/5, 4021/6, 4021/7 v skupni izmeri 348 
m2 vložek št. 647 k.o. Črmošnjice. Občinsko upravo se zadolži, da izpelje postopek prodaje 
nepremičnin. 
 
Predlog sklepa št. 478-26/2009-2: 

Občinski svet Občine Semič dovoljuje ukinitev statusa javnega dobra na nepremičninah 

parc. št. 4021/4 – dvorišče v izmeri 277 m2 in parc. št. 4021/5 – dvorišče v izmeri 24 m2, 

parc. št. 4021/6 – zemljišče pod stavbo v izmeri 30 m2, parc. št. 4021/7 – zemljišče pod 

stavbo v izmeri 17 m2, vpisane v vl. št. 647 k.o. Črmošnjice. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
 
Sklep št. 478-26/2009-2 je sprejet. 
 
3. Ukinitev statusa javnega dobra v Zgornji Kašči, na parc. št. 5114/4, 5110/18 in 
5110/20, vse v k.o. Semič 
 
G. Matija Hudak je v imenu Komisije za vloge in pritožbe povedal, da je komisija razpravljala 
o vlogi Kocmur Majde za ukinitev statusa javnega dobra na nepremičnini parc. št. 5112/4, 
5110/18 in 5110/20 v skupni izmeri 184 m2. Komisija predlaga, da občinski svet sprejme 
sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na zgoraj omenjenih parcelah. Gre za del stare ceste, ki 
sedaj služi kot dvorišče in ne vodi nikamor. Potrebno bo izvesti parcelacijo in izpeljati 
zamenjavo zemljišč ter vknjižiti nov status javnega dobra. Ko se bo izpeljala zamenjava 
zemljišča, je potrebno ugotoviti, ali so Kocmurjevi za izgradnjo nove ceste dali zemljo 
zastonj, ali pa so za zemljišče dobili kupnino. Če so odstopili zemljo brezplačno ni prav, da se 
od lastnikov zahteva, da plačajo parcelacijo zemljišča. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da je bilo že pred leti dogovorjeno, da se bo uredila 
zamenjava zemljišč, strošek parcelacije pa se bo delil na polovico. 
 
Predlog sklepa št. 478-23/2006-5: 

Občinski svet Občine Semič dovoljuje ukinitev statusa javnega dobra na nepremičninah 

parc. št. 5112/4 – dvorišče v izmeri 74 m2, parc. št. 5110/18 – dvorišče v izmeri 76 m2 in 

parc št. 5110/20 – dvorišče v izmeri 34 m2, vpisane v vl. št. 3240 k.o. Semič.  
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 478-23/2006-5 je sprejet. 
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4. Vloga za ukinitev statusa javnega dobra na delu nepremičnine parc. št. 3341 k.o. 
Planina 
 
G. Matija Hudak je v imenu Komisije za vloge in pritožbe povedal, da je komisija ponovno 
razpravljala o vlogi Burazer Tomaža. Na eni izmed prejšnjih sej občinskega sveta je bil 
sprejet sklep, da mora g. Burezer pridobiti soglasja uporabnikov javnega dobra (sosedje, 
Zavod za gozdove, Planinsko društvo Semič, Planinsko društvo Črnomelj in OŠ 
Belokranjskega odreda Semič). G. Burazer je uspel pridobiti vsa soglasja in so priloga 
gradiva. Komisija predlaga, da občinski svet, po opravljeni parcelaciji na nepremičnin parc. 
št. 3341 k.o. Planina, sprejme sklep o ukinitvi statusa javnega dobra pod pogojem, da g. 
Burazer odstopi del nepremičnine parc. št. 2381 k.o. Planina ob spomeniku NOB oziroma 
ruševinah kapelice.  
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 478-01/2007-13: 

Občinski svet Občine Semič soglaša, da se po opravljeni geodetski odmeri nepremičnine 

parc.št. 3341 k.o. Planina, sprejme sklep, s katerim se dovoli ukinitev statusa javnega dobra 

na delu nepremičnine parc.št. 3341 k.o. Planina, pod pogojem, da g. Tomaž Burazer, 

Planina 3, 8340 Črnomelj Občini Semič v zameno odstopi v trajno last del nepremičnine 

parc.št. 2381, ob spomeniku NOB oz. ruševinah kapelice.  
 
GLASOVANJE: 10 ZA 
         3 PROTI 
 
Sklep št. 478-01/2007-13 je sprejet. 
 
5. Peticija prebivalcev dela Črnomaljske ceste, spodnjega dela Vavpče vasi, Trate in 
Mladice  
 
G. Matija Hudak je povedal, da bi bilo potrebno zaradi varnosti občanov tablo predstaviti na 
začetek naselja, pred Cekutatovo hišo.  
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da je občina že zahtevala prestavitev table na začetek 
naselja, vendar Direkcija še vedno zadeve ni uredila. Ker tabla ni bila premaknjena je tudi 
Policijsko postajo Črnomelj prosil, da na Direkcijo pošlje zahtevo za prestavitev prometne 
signalizacije. 
 
RAZPRAVA: 
G. Jože Mihelčič je predlagal, da občinski svet sprejme sklep, da občinska uprava na 
Direkcijo RS za ceste pošlje vlogo za prestavitev znaka naselja Semič in ureditev prehoda za 
pešce z ustrezno obrazložitvijo. 
 
Predlog sklepa št. 371-17/2009-2: 

Občinska uprava naj na Direkcijo RS za ceste ponovno posreduje vlogo za postavitev 

prometne signalizacije na cesti R421, odsek 2506 Ručetna vas – Semič, in sicer: 

- za prestavitev prometnega znaka za ime naselja »Semič« od kilometrske oznake 3,5 km 

proti kilometrski oznaki 3,0 km v smeri proti Črnomlju 

- za postavitev talne signalizacije – prehoda za pešce na križišču za naselje Vavpča vas in 

Mladica ter na odcepu za Vavpčo vas pri cerkvi Sv. Mihaela. 
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GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 371-17/2009-2 je sprejet. 
 
6. Zahteva Vaške skupnosti Črešnjevec za spremembo sklepa o ugašanju javne 
razsvetljave v Občini Semič 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je svetnike vprašal, ali je potrebno sklep, zaradi zahteve Vaške 
skupnosti Črešnjevec, spremeniti? 
 
RAZPRAVA: 
G. Jože Malnarič je povedal, da bi morala biti javna razsvetljava na cestah višjega ranga 
prižgana celo noč. Na Črešnjevcu bi moral biti del ceste pri Petricu osvetljen celo noč. Na tem 
delu ceste je trojno križišče, cesta pa je bila, zaradi izgradnje pločnika pri Petricu, zožana. Z 
občino so že potekali dogovori, da bi se premaknil in obnovil oporni zid nasproti Petricove 
hiše, vendar pa z lastnikom ni mogoče doseči dogovora.  
 
G. Zvonko Butala je bil mnenja, da sklepa o ugašanju javne razsvetljave ni potrebno 
spreminjati.  Z Vaško skupnostjo Črešnjevec je potrebno poiskati ustrezen kompromis. 
Opozoril je tudi, da je še vedno celo noč osvetljena cerkev sv. Mihaela.  
 
G. Anton Malenšek je povedal, da je potrebno oceniti kakšna je varnost v cestnem prometu. 
Na cestah, ki so medobčinskega pomena, bi morala goreti vsaka druga luč celo noč 
(Štrekljevec, Stranska vas, Črešnjevec). V sklep bi bilo potrebno dodati nov člen, ki bi govoril 
o cestah medobčinskega pomena. 
 
G. Sergej Čas je povedal, da je cesta skozi naselje Črešnjevec ob vikendih zelo prometna in bi 
veljalo razmisliti o ugašanju javne razsvetljave. Z Vaško skupnostjo je potrebno doseči 
kompromis, da ne bo prišlo do spremembe sklepa. 
 
G. Jože Mihelčič je opozoril, da je potrebno pred gradnjo javne razsvetljave, občane, ki 
financirajo izgradnjo, obvestiti, da bodo luči del noči ugasnjene. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je povedal, da ima v ponedeljek s predstavniki Vaške skupnosti 
Črešnjevec sestanek, na katerem se bodo skušali dogovoriti glede ugašanja javne razsvetljave. 
Na naslednji seji občinskega sveta bodo svetniki obveščeni o sklenjenem dogovoru. 
 
 
Ad. 15) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 
 
G. Anton Malenšek: 
- Na križišču za Maline je potrebno postaviti smerokaz za Brezovo Reber. 
- Kdo v Semiču opravlja dimnikarske storitve? Občani nimajo informacije na koga se lahko 

obrnejo.  
 
G. Ferdinand Jakša: 
- Križišče na Gabru je zelo nevarno. Na novo so bila urejena avtobusna postajališča, 

potrebno pa bi bilo urediti tudi prehode za pešce, kajti otroci prečkajo eno večjih 
prometnic v občini, ki nima urejenega prehoda. 

- Zaradi žive meje je zmanjšana vidljivost pri izvozu iz Smuške ceste na cesto za Rožni 
Dol.  
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G. Jože Mihelčič: 
- V nekaterih občinah imajo ob cestah nameščene znake oz. nalepke, ki opozarjajo na 

otroke na cesti. Tudi križišče oz. cesto na Gabru bi lahko opremili s takšnimi nalepkami. 
- Na Gabru je bila odstranjena tabla za spomenik na Gornjih Lazah. Tablo bi bilo potrebno, 

pred prireditvijo na Gornjih Lazah, postaviti nazaj.  
 
Ga. Silva Jančan: 
- Nalepke, ki opozarjajo na otroke na cesti, dobijo šole pred začetkom šolskega leta. 

Nalepke izdela Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu in so papirnate, 
namenjene pa so opozarjanju voznikov na otroke ob začetku šolskega leta. Nalepke so bile 
izobešene v okolici šole in so jih razobesili delavci šole, lahko pa bi bile razobešene tudi 
po drugih prometnicah, vendar bi to morali narediti javni delavci ali komunalno podjetje.  

- 17.10.2009 bo na Štrekljevcu prireditev ob 120-letnici šole. Del izvoza na glavno cesto je 
potrebno asfaltirati.  

 
G. Anton Malenšek: 
- Na Gabru in drugod bi bilo potrebno postaviti prometne znak, ki opozarjajo na otroke na 

cesti. 
 
G. Zvonko Butala: 
- Na Direkcijo RS za ceste je potrebno nasloviti zahtevo za ustrezno ureditev križišča na 

Gabru (prometni znaki, prehod za pešce). 
- Okrasno grmičevje pri Jelencovi hiši na Gabru ni problematično pri vključevanju na 

državno cesto, problematično je grmičevje pri vključevanju iz Smuške ceste na cesto za 
Rožni Dol. Prav tako je problematično tudi grmičevje pri Snojevi hiši in pri Movernovi 
hiši, pri izvozu iz pošte na glavno cesto. 

- Na Smuški cesti, kjer je bil saniran plaz, je postavljen visok podporni zid na katerem bi 
bilo potrebno postaviti varovalno ograjo. 

 
G. Sergej Čas: 
- Na Kalu bi bilo potrebno urediti dodatno avtobusno postajališče.  
 
G. Janez Movern: 
- Na županovo opozorilo je že obrezal okrasno grmičevje, ki ga bo potrebno še dodatno 

obrezati. 
- Dovoz do pošte še vedno ni urejen.  
- Pri odcepu za Anzlovo goro je postavljen manjši smerokaz za Smuk, ki je slabo viden. 

Potrebno bi bilo postaviti ustrezno prometno signalizacijo.  
 
G. Jože Malnarič: 
- V starem delu naselja Štrekljevec, pri Golobič Andreji, je zaradi slabega omrežja prenizek 

pritisk vode. V letu 2010  bi bilo potrebno izvesti rekonstrukcijo vodovoda.  
 
Ga. Rozalija Mohar: 
- Pri železniških zapornicah v Kotu je potrebno postaviti zaščitno ograjo. 
- Od Smuka do Semeniča je na novo označena pešpot, zato bi bilo potrebno na Smuku in 

tudi na Semeniču postaviti informativno tablo. Tabla na Smuku bi morala biti postavljena 
do občinskega praznika. 

 
Župan, g. Ivan Bukovec – odgovori: 
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- Vsa gospodinjstva v občini so bila obveščena, kdo je v Občini Semič koncesionar, ki 
opravlja dimnikarske storitve. Obvestilo o koncesionarju je bilo objavljeno tudi v 
mesečniku Belokranjec in na spletni strani občine, kjer bo ponovno objavljeno. Koncesijo 
za opravljanje dimnikarske storitve v Občini Semič ima Dimnikarstvo Primc iz Ljubljane.  

- Podporni zid na Smuški cesti je od bankine oddaljen 4 metre.  
- Tabla bo pred prireditvijo na Gornji Lazah postavljena na svoje mesto. 
- Avtobusno postajališče na Kalu bo urejala Direkcija RS za ceste. Projekt je že narejen, 

sedaj se čaka izvedba. Direkcija bo urejala tudi avtobusna postajališča na v Nestoplji vasi, 
Kalu in Kotu. V letu 2010 bodo postavljena dodatna avtobusna postajališča še na 
Podrebru, Cerovcu, Brstovcu in na Štrekljevcu (nasproti zadružnega doma). 

- Občina bo dala v plan rekonstrukcijo vodovoda na Štrekljevcu. 
- V občini je veliko nevarnih odsekov, kjer bi bilo potrebno postaviti zaščitne ograje. 
- Okvirna cena informativne table naj bi bila 400,00 EUR. Strošek izdelave naj se beleži na 

postavko občinski svet. 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je dal predlog sklepa, o izdelavi in financiranju informativne table na 
Smuku, na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 410-23/2007-93: 

Do občinskega praznika v letu 2009 se postavi informacijska tabla na Smuku. Tekst za 

tablo pripravi ga. Rozalija Mohar. Sredstva za nabavo se zagotovijo iz proračunske 

postavke 3015 – Sredstva, s katerimi razpolaga občinski svet, iz podkonta 41200036 – 

Tekoči transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva občinski svet.  
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 410-23/2007-93 je sprejet. 
 
Ad. 16) RAZNO 
 
Župan, g. Ivan Bukovec, je svetnike seznanil o objavljenem razpisu za pridobivanje predlogov 
za podelitev priznanj občine Semič v letu 2009. 
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Seja sveta se je zaključila ob 20.10 uri.  
 
 
 
 
 
 
Zapisnikar       Župan občine Semič 
Renata Bukovec          Ivan Bukovec 
 
__________________     ___________________ 
 
 
 
 
    Overovatelja zapisnika: 
 
    Jože Mihelčič                  _____________________ 
 

Anton Malenšek              _____________________ 
     
 
 


